
Miestne zastupitel'stvo Mestskej ilasti Bratislava - Lamai

26;risnica
zo zasadnutia Miestneho z;astupitel'stva

Mestskej iasti llratislat'a - Lamai
18."12.2012

Pritomni: Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoflovli, JtJDr. Jflia Ondri5ovri,

Mgr. M6ria Imrichov6, MVDr. Pavol eech, Mgr. lng. Rad<lslav OlekS6k, PaedDtr. Mgr. Ren6ta Ocilkov6

Zi WU: ing. Peter Sramko - starosta, tng. Favof Baxa - povereny prednosta MU, Ing. Vlastistava

Rycht6rikou6, Mg.. Michaela Kov6ri-Mrdzov6,Mgr. Mdriri 5tarkov6, Bc. Miriam Cuchtov6

Ospravedlneni: Mgr. Marta Jany5kov6

Prizvani hostia: Mgr. Vladimir Stanko - velitel'I\4estskej policie Brzrtislava - ttribravka

Program:
1. Otvorenie, vol'ba n6vrhovej komisie, overovaterl'ov z6pis;nice a zapisovatelky

2. Schv6lenie programu

3. Situadnri spr6va mestskej policie za mesiac okt6ber 2011,1

4. Kontrola derpania mzdoqf ch vydavkov a n6hrad za rok 201 |

5. Spr6va z vysledkov kontroly - dohody o priicach vykona.nlrch mimo pracovn6h,r pomeru v roku

2011

6. N6vrh pliinu kontrolnej dinnosl.i na l. polrokz(tl3
7 . Nrlvrh na 3. fpravu rozpodtu MC Bratislava - Lamad v roku 201 2

8. Stanovisko k n6vrhu Statritu hl. mesta SR Bratislavy - rozdelenie ptisobnosti v oblasti

veterindrnej starostl ivosti
g. Stanovisko kliivrhu VZN d. 312012 oniektorych podmienkach drZania psov na'6zemi Mi Bratislava-

Lamad

10. Stanovisko k n6vrhu VZN d. ,+12012 o fprave podmienok predaja, podirvania a poZivania alkoholiclklfr:h

niipojov na verejne pristupnych miestach v M(l BA - Litmad

I 1. Stanovisko k n6vrhu na odpisanie pohl'ad6vky - p. Michal Badrfia

12. PriebeZnd vyhodnotenie pliinu verejnych obstarSvani, investidnych akcii a irdriby zarok2012

13. Sprilva o plneni uzneseni MZ platnych k 1 1 . 1',2.2012

14. Dopravn6 situ6cia v MC Bratislava - Lamad

15. N6vrh terminov zasadnutia Miestnej rady a Miestneho zastupitel'st!'a na I. polrok 2013

16. Schv6lenie podmienok VOS - budova by.valej kotolne \i 24 na Studenohorskej ulici d. 1

li. Schvrilenie podmienok VOS - pren6jom pozernkov v lokalite ,,Stard zihrady"

18. Stanovisko k pren6jmu nebytovych priestorov na trhovisku Lamad -- schviilenir: zmluvnych podmienok na

zdklade VOS
lg. Stanovisko k pren6jmu bfvale.j zitkladnej Skol;z a pril'ahlych pozemkov na Borinskej ulici d. 23 -

schv6lenie zmluvnych podmienok na z6klade'y'OS

20. Stanovisko k Ziadosti o zmenu n6jomnych zmhiv - p. Lrrbomil MiSovid

21. Stanovisko k uznaniu dlhu - p. Martin Simonirj (FUXO)

22. Zaujatie stanoviska k Ziadosti hl. mesta SR BA. k investidn6mu z6meru - cykli:;tick;i Stadi6n

23. Informatfvne spr6vy (A. o posl.upoch pr6c na LJPD Malokarpatskd n6mestie a IJPD Ze(6k,

B. o Polyfunkdnom dome Lamad - Podhrij, C. o stave prijmov a vydavkov MC BA Lamad,

D, o demografickom vyvoji deti v Mi BA - Lamad, [:. o hrobovych miestach - Marianum, F. o ztnene

organ izadnej Struktirry)

24. Vystupy z komisii
25. R6zne

26. lnterpel6cieposlancov
27. Zdver

K bodu I - Otvorenie, vol'ba ndvrhovej komisie, overovatel'ov zdpisnice a z:apisovatel'ky

Starosta Ing. Sramko otvoril zasadnutie Miestrreho zastupitefstva a privital pritomnych poslancov

a hosti. Ospravedlnil neriiast'poslankyne Mgr. Jany5kovej na zasadnutil.4Z, poiet poslancov: 8
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Do n6vrhovej komisie navrhol: Mgr. M6ria Imrir:hov6 a lrfgr. Ing. Radoslav Olek56k

Za overovatel'ov: MVDI. Pavol Cech a Ing. Danir:l Valentovid, CSc.

Zapisovatel'ky: Mgr. M6ria Starkov6 a Bc. Miriarn euchtov6

O predloZenom n6vrhu dal p6n starosta hlasovat''

Poiet poslancov: 8

Za:8 - Anna Markov6, Ing. Danicl Valentovid CSc., Ing;. Gabriela Bizoiov6, JUDr. Jflia Ondri5ov6,

Mgr. M6ria Imrichov6, MVDr. Pavol iech, Mgr. lng. Radoslav Olek56k, I'aedDrr. Mgr. Ren6ta Ocilkor"S

Proti: 0

Zdrialsaz 0

Nehlasoval: 0

K bodu 2 - Schvflenie Programu
Starosta informoval pritlmn;ich poslancov, Ze v zmysle zilk<'snapoveril za svoju z6stupkyiu poslankyiiu

JUDr. Jriliu Ondrisovri. Predstavi.l poslancom povereneho prednostu p. Ing' Baxu, ktory bude' od

1.1.2013 vykon6vat' funkciu vplnom rozsahu. Iitiahol zrokovania MZ bod d. 10, nakol'ko vo veci

nebolo dodan6 stanovisko od prokur6tora. Navrhol zaraclrt' do programu rokovania bod 94 - Protest

prokur6tora zn. Pd 72112-12.

ivlgr. tng. Olek56k navrhol, aby boli informativne spr6vy '"/3A a 23B prerokovan6 ako riadne body 12A

ulZg. Uviedol, Ze niektor6 materi6ly boli dodand pin rninirt pred zasadnutim MZ apreto sa nevie

vyjadrit, kprotestu prokur6tora. P<>Liadal oto, aby boli .vbudfcnosti dodatoiin6 materi6ly poslancom

dorudovand sk6r.
Starosta uviedol, Ze protest je potr:ebnd prijat' do 30 dni, Navrhol prerokoval' materi6l ako bod 1t-2,\.

Informoval poslancov o Ziadosti p. Rajd6kovej. Navrhol tirto Ziadost'prerokovat'v bode Rozne.

N6vrh na prerokovanie bodu 22A - Protest prokur6tora zn, Pd72l12-I2
Poiet poslancov: 8

Zaz 8 - 4t-u Markov6, Ing. Daniel Valentovid rlSc., In1;. Gabriela Bizoflovdr, JlJDr. Jrilia Ondri5ol'6,

Mgr. M6ria Imrichov6, MVbr. pavol eech, Mgr. Ing. Rad,oslav Olek56k, PaedDr. Mgr. Ren6ta Ocilko'r6

Proti: 0

Zdrialsa:0
Nehlasoval: 0

N6vrh bol schvdlenY.

N6vrh prerokovat' body 23A a23B ako riadne body 12A a 128

Poiet poslancov: 8

Zaz 8 - Annu Markov6, Ing. Daniel Valentovid ,CSc., Ing. Gabriela Bizoiovh, JIJDT. Julia OndriSror'6,

Mgr. M6ria Imrichov6, MVDr. Pavol iech, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr. Mgr. Ren6ta Ocilko"'d"

Proti: 0

ZdrLalsaz 0
Nehlasoval:0
N6vrh bol schv6leny.

Program ako celok

Poiet poslancov: 8

Zaz 8 - Annu Markov6, tng. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizofiovli, JUDr. Jirlia Ondriiiov6,

Mgr. M6ria lmrichov6, MVDr. pavol iech, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr. Mgr. Reniita Ocillto'vd

Proti: 0

Zdrial saz 0

Nehlasoval: 0

K bodu 3 - Situaind spriva mestskej policie za mesiac ,okt6ber 2012
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Starosta dal slovo Mgr. Stankovi, velitefovi MsP BA-Dubravka. Mgr, Stanko informoval starostu

a poslancov, Ze pl6nuje vydlenit' urdili podet policajtov navy5e. Uviedol, Ze moment6lne sa plni

zibezpehvanie hliadky pri Skole medzi 12. a15. hodinou. Ospravedlnil neirdast'n6delnidky MsP JLIDT.

Zajacovej, ktord sa nemohla rokovania MZ zilasttrit' z ddi,'odu odcesl.ovania.

Ing. Valentovid potvrdil, Ze stret6va policajtov pri Skole a prod'akoval celemu PZ, za spoluprdcu.

MVDr. Cech uviedol, Ze na ceste pri Skole sa stala nehoda a navrhol zabezpecit kontrolu na tejto ceste

pomocou Zivej makety poticajta. Dalej uviedol, Le v Lamarii je doraz viac diern.gch sk16dok. Dal kolovat'
poslancom obrtuky s diernymi skld.dkami nachildzalucich sa v Lamadi. Ing. Valentovid navrhol v 1.ejto

veci zakripit'fotopascu a fotografie pouZit'ako d6llazovy materi6l na obvinenie p6chatefa.

Mgr. Ing. Olek56k navrhol zorganizovat' osobn6 strerlnutie z6stupcov Stdtnej a mestskej poLicie

a dohodnrit' spolodnir strat6giu ohl'adom bezpe'dnosti <lbdanov L,ama(,a. Liviedol, Le je potrebnd

predch6dzat' krizovym situ6ciam.
Ing. Bizoriov6 navrhla uverejnit'v rrajbliZ5om Larnadanovi dfsla MsP, na ktor6 m6Zu obdania v pripacle

potreby zavolat'.
MZberie na vedomie predloZenri situadnir spr6vu mestskej policie za mesiac okt6ber 2012

Poiet poslancov: 8

Zaz 8 - Anna MarkovS, [ng. Danierl Valentovid (]Sc., Ing;" Gabriela Bizoiov6, JUDr. Jrilia Ondri5ov6,

Mgr. M6ria Imrichovii, MVDr. Pavol eech, Mgr. Jng. Radoslav Olek56k, PaedDr. Mgr. Ren6ta Ocilkor'6

Proti: 0

Zdraalsa:0
Nehlasoval:0

K bodu 4 - Kontrola ierpania mzdovych vydavkov a n6hrad za rok20ll
Starosta ospravedlnil neirdast' MK, Ing. Stankovej na zasa<lnuti MZ z ddvodu PN. Mgr. Ing. Olel<Szik

navrhol stiahnut'body d. 4,5 a 6 z cl6vodu nepritomnosti p. kontrol6rky.
Starosta uviedol, Ze body budir prerokovan6 na narsledujucont zasadntfii MZ.

K bodu 5 - Sprfva z vysledkov kontroly - dohody o prrlcach lykonanich mimo pracovn6ho

pomeru v roku 2011

Bod bol stiahnuty z rokovaniaMZ.

K bodu 6 - Nrivrh pl6nu kontrolnej iinnosti na I. polrok 2013

Bod bol stiahnutlf z rokovaniaMZ.

K bodu 7 - Nrivrh na 3. ripravu rozpoitu Mi Bratislava - Lamai v roku 2012

Starosta uviedol, Le matertill bol prerokovany v je:dnotlivlich komisiiich. Poslancom MZ bol predlo:ieny

novy materifl k 3. uprave rozpodtu, pretoLe v poslednom sa vyskytla vllpodtov6 chyba. Ing. Baxa sa

ospravedlnil zavfpodtovri chybu, kde nespr6vne uviedol dislo vpoloZke 11.3.2 - letn6 idrLba, kde sa

m6 zniLit' rozpodet o 14 911 €. Podal inform6cie k jednotlil'j;m zmendm v uprave rozpoctu'

Mgr. Ing. Olek56k navrhol materi6l stiahnut' z d6vodu, Le bola predloZen6 d'alSia vetzia rozpodtu'

PoZiadal o vysvetlenie, predo sa v novom ndvrhu objavila nevyderpand dot6cia z roku 2011. Starosta

ozrejmil, Le ide o dot6ciu na karraliz6ciu a pokial' netrude zaltrnutit ,Co rc,zpodtu, nem6Ze ju Me
opr6vnene pouZit' v budricom roku. Ing. Bizoiov6 poLiada.la o inform6ciu, v akom pracovnom pomere je

p. tng. Baxa. Starosta uviedol, Ze p. Baxa je monLent6lne ;zamestnany na dohodu o vykonani pr6ce. Ing.
gizofov6 po1iadalao inform6ciu, di p. Baxa podpisal dohodu o mldanlivosti, pr:etoZe prichddza do styliu

s citlivymi ridajmi. Starosta ozrejmil, i.e p. Baxa je povereny zastupovanim, z doho mu vyplyvajri aj tieto

povinnosti. Mgr. Ing. Olek56k uviedol, Le zhl'adiska Setrenia nie je rozumn6 rnat' v pracovnom pomere

2 prednostov. Ing. Valentovid zd}raznrl, Ze je vefmi dobre mat' zabezpedenri dasovri kontinuitu pr6r:e

prednostu najma v dobe zostavovania .orpo8tu v nel'ahkych podmienkach. IvIVDr. eech sa zauj imal
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o to, di pan prednosta Ing. Baxa bude pracovat'v lvIU Lamad dlhodobej5ie. P6n starosta vysvetlil, Le> od

Januiya20t: Uudepracovat'p6nprednostavMU naplny irvtizok. JUDr. Ondri5ov6poprosilavedenie

MU, aby boli v5etky materi6iy finandndho charalrteru prerokovane vo finandnej komisii a boli dod'arL6

v dostatodnom dase pred rokov anim MZ. PoZiarlala pritromn;fch poslancov o kompromis. Ing. B'ula

sl'irbil, Ze sa bude ,nuzit', aby sa tieto problemy r:Z neopa.kovali. Mgr. Ing. Olek5itk poLiadal o irpral'u

materi6lu. Ing. Baxa opravil jednotlive zmeny v rozpoiite s tym, Ze v5etky opravend zmeny buchi

uvedene v uzneseni. Starosta doplnil, Ze v uzneseni budu uv'edend cele tabul'ky.

MZ schvafuje tretiu upravu rozpodtu Me Bratisla',ra-Lam.ad na rok 2012

Poiet poslancov: 8

Zaz 8 - Antru Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing;. Gabriela Bizofiov6, JUDr. Jirlia Ondri5'cv6,

Mgr. M6ria Imrichov6, MVDr. Pavol dech, Mgr. lng. Radr:slav Olek56k, Paedtlr. Mgr. Rendta Ocilkor'6

Proti: 0

ZdrZal sa: 0

Nehlasoval: 0

K bodu 8 - Stanovisko k nfvrhu Statrit., hl. mesta SR Bratisla\T - rozdelenie pdsobnosti v oblasiti

veterin:irnej starostlivosti
Starosta podal inform6cie k materi6lu. Ozrejmil, Le tde o odchy 1,i1a1qich zvierat a o financovanie

predmetnej dinnosti. MVDr. iech navrhol podkat' na ,ofici6lne Statistick6 ridaje, kol'ko zvrerat sa

v mestskei dasti Lamad odchyi a podl'a toho zvolit' spi)sob financovania qichto sluZieb. Mgr. Ing.

Olek56k uviedol, Le by bolo lepsie platit' za skutodn;f qfkon a nie pau56l. Starosta poZiadal poslancov

o n6vrh uznesenia, kde budir sformulovand podmi,:nky k prrijatiu Statittu'

MVDr. Cech informoval o dvoch miestach, kde by bolo mLoZne zriadit oploten'y vol'ny vybeh pre psio\/ -

na Bako5ovej a dolnom are6li pod beZiacou dr6hou.
poslanci MZ navrhli Statrit podporit'za podmienl<y, Le'. nevyplynf nov6 n6rol:y na rozpodet MC' burle

vypisan6 transparent n6 sut'aL na dcrd6vku sluZieb a bude sa platit' za reiine vykony. O tomto n5vrhu sa

hlasovalo.
Poiet poslancov: 8

Zaz 8 - An ,u Markov6, Ing. Daniel Valentovid rlSc., Ing. Gabriela Biz<liovd., JUDr. Julia Ondri5ol'6,

Mgr" M6ria Imrichov6, MVbr. pavol iech, Mgr. tng. Rad,rslav Olek56k, llaedDr. Mgr. Renilta Ocilko'r6

Proti: 0

Zdrial saz 0

Nehlasoval:0

K bodu 9 - Stanovisko k nfvrhu VZN i. 3l20lit o niektorych podmierrkach drZania psov na fzemi

Mi Bratislava - Lamai
Starosta otvoril diskusiu. Mgr. Ing. Olek56k infcrmoval o zmene vo VZN, kde pribudlo pismeno ,,65""

Ing. Bizoiovd navrhla do budricnosti upravit'vol'ny pohyb psov aj v ,ckoli ul. Heyrovskdho.

MZ schvaluje vZN d. 3l20lz o niektorych podmienLach drZania psov na uzemi mestskej darsti

Bratislava-Lamad
Poiet poslancov: 8

Zaz 8 - A*u Markov6, Ing. Daniel Valentovid ,CSc., Ing. Gabriela Bizof,ovh, JUDr. Jrilia Ondriiror'6,

Mgr. M6ria Imrichov6, MVDr. Pavol iech, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr. Mgr. Ren6ta Ocill<o'vri

Proti: 0

Zdrial saz 0

Nehlasoval: 0

K bodu l0 - Stanovisko k nrivrhu VZN i. 412012 o riprave podmienok predaja, podfvamia

a po|ivania alkoholickych nipojov na verejne pristupnych miestach v MC BA - Lamai

Bod bol stiahnutlf z rokovania MZ.
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K bodu 11 - Stanovisko k nivrhu na odpisanie pohl'adivky - p. Michal Badria
Starosta informoval poslancov o pohfad6vke, ktorii je nevymoZitel'n6'

MZ schvaluje odpisanie pohl'ad6vky p6na Mir:hala Badriu vo v;fSke I 498,90,- € z ddvodu jej

nevyrnoZitefnosti
Poiet poslancov: 8

Zt:'l - A*a Markova, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing,. Gabriela Bizoiov6, JUDr. iirlia Ondri5ov6,

Mgr. M6ria Imrichov6, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr. Mgr. Ren6ta Ocill.:ov6

Protii:0
Zdd;al sa: 0
Nehlasoval: I - MVDr. Pavol Cech

Kbodu 12 - priebeZn6 vyhodnotenie pl6nu verejnych obstarfvalri, investiilnych akcii aftdrLby za

rok i!012
Mgr. Ing. Olek56k navrhol spojit' tento bod s informtrtivnou spr5vou o postupoch pr6c na IJPD

trrtitc,tarpatskd n6mestie a UPD Zelzk. Informol'al o tomL. Le mtera solidaritl' pre mal6 mestsk6 ilasti

zost1rva pri 3 o/o, vtaka domu sa budir l'ah5ie rie5it' nejakd investidn6 akr:ie. V srivislosti s tyrnto

podekovll poslaneck6mu klubu SDKU a SMER-|SD zato, Ze solidaritu podrZa.li. Upozornil.v sirvislosti

s irze,mnym pl6nom zony Malokarpatskd n6mestie, Ze Mag;istrAt HM SR poZiadal o predlZenie lehott' na

vyja6renie. 
-Uviedol, 

do sa tyka prerozdefovania percentudlnych podielov medzi jednotlivd mestsk6

;,iti, Ze 15 mestskych dasti (okrem RuZinova a PetrZalky) sa sklad6 PetrZalke ;a RuZinovu na solidaritu.

petriialka dost6va vr6mci solidarity l5-ich mestskych dasti zhruba375 000 €. Lamadu sa napr. berie 9
o/o, IretrLalka teda re6lne d6va mestsk;fm dasti am 37 000 €. Pripomenul, Le: je potrebne syst6nrovo

prerozdefovat peniaze medzi jednotlive mestsk6 tiasti na zitklade transparentnlfch kit6rii. Uviedol, Ze

jedn'im zl,riteiiprerozdefovania peirazi by mohla byt aj nadmorskd qiSka. V'gsvetlil, Ze ked v Lanradi

sneLi, tak v in;fch mestskych dastiach moZno prSi.

ftaVrit. iech poZiadal JUDr. Ondrisovri, aby tlm,rdila poslancom MsZ v<faku za zachovanie solidarity'
poZiadal p. I"g. Baxu, aby urychlil umiestnenie elektrickej. pripojky na. Jazi'=rku Na barine. Poprosil

ouy.obenie -ut.; tabule, ktor6 bude upozoriovat' na triutu vody. TaktieZ je potrebn6 uqfchlit'

vyja,lrenie zmagistriltu do sa tyka osvetlenia ulice na Banine. balej je potrebne magistr6tu pripominat'

odhrianie snehu na BakoSovej ulici. Informoval, do sa t.ika zdvihacej ploSiny na orezy, Le neiaky

lamardan si kripil zdvihacie auto a rn6Ze pre MC rcbit' orez'y v cene 24 € na hodinu.

Ing. Bizoio vi poLiadala o inform6ciu ohfadom zmluvy s SB partners s.r.o., kerd'Ze firma je uvedenri pri

ripiave a obnove parkov pri Skole a zdrovei pri Projekte OP BK. Uviedla, Ze podl'a iej.ndzoru ide o ten

islf projekt. Starosta ozrejmil, Le jedna u.. .1" piojekt, ktor! robi a odovz<l|va MU, ale k nemu je

poireUne dat' este vykresovri dokumentdciu s pediatkami, ktoru si MU musi objedn6vat'. Mgr. [ng.

bt.k,Sat poLiadal ovypracovanie rnateri6lu na budrice N'IZ, do sa tyka schv6lendho projektu,,Vol'no-

dasov! are6l". Dodal, Ze bude potrebn6 maximiilna spolupr6ca akomunikdcia, aby bol tento pr<rjekt

fiaozal uspesny.

MZ po prerokovani materi6lu berie na vedomie

investidnych akcii a idrLby na rok'.2012

Poir:t poslancov: 8

Zaz 8 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid
Mgr. M6ria Imrichov6, MVDr. Pavol Cech, Mgr.

Prol;i: 0
ZdnLal sa:0
Nehlasoval: 0

priebeZrLd vyhodnotenie pl6nu verejnych obstardvani,

CSc., Ing. Gabriela BizoiovlL, JUDr. Jflia Ondriirov6,

Ing. Radoslav Olek36k, .PaedDr. Mgr. Rendta Ocill<ov6

K brodu 12A (p6vodne 23A) - l.nformativna spriva o postupoch prrlc rra UPD Malokarpatsk6

ndmestie a UPD Zeili,k
Ing. Rychtirikov6 informovala ostanovisku zKIiU ohl'aclom trasovania C1. LJviedla,Lev tejto veci sa

uskutodni stretnutie. Mgr" Ing. Olek56k a JUDr. Crndri5ovlirpoZiadali. aby boli na toto stretnutie pozvani.
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MZ 6erie na vedomie informativnu spr6vu o porltupoch pr6c na UPD :rony Malokarpatske n6me,stie

a UPD Zedtk
Poiet poslancov: 8

Zaz ll - A*u Markov6, Ing. Daniel Valentovid (lSc., Ing. Gabriela Bizof,ov6, JUDI. Julia OndriSov6,

Mgr. M6ria Imrichov6, MVDI. Pavol Cech, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, t'aedDrr. Mgr. Ren6ta Ocilkov6

Protii:0
Zdfi:"alsa:0
Nehlasoval: 0

Starosta predradil bod d. 19

K bc,du 19 - Stanovisko k pren:ljmu bfvalej zikladnej Skoly a pril'ahlych pozemkov na Borinskej

ulici i. 23 - schvdlenie zmluvnych podmienok na zrlklade VOS

Rokovaciu miestnost'opustila JUDr. Ondri5ovir, poiet poslancov: 7
poslanci MZ berl ne r,'edomie vyhl6senie a priebeh r/OS na pren6.jom lblfvalej zitkladnej Sl<oly

a priltiahlych pozemkov na Borinskej ulici d. 23.

Poiet poslancov: 7

Zaz 7 - A*u Markov6:, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoiov6, Mgr. M6ria Imrichov6,

MVDr. Pavol Cech, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr. Mgr. Ren6ta Ocilkor6

Proti:0
Zdfiinlsa:0
Nehllasoval:0

K bodu 13 - Sprfva o plneni uzneseni MZ platrrych k 1 l.12.2012
Do rokovacej miestnosti sa vrdtila JUDr. Ondri5ovf, poiet poslancov: 8

Starosta otvoril diskusiu. Mgr. Ing, Olek56k poZiadal o inlorm6ciu k uzneseniu d. 1712011A/I. Navrhol

pripravit' materi6l na budirce rokovanie MZ ohl'adom realizScie protihJukovej steny. Starosta

infbrmoval, Ze dostal slovo od ria<litefaNDS a.s., Ze tenrrin realizilcie protihllukovej steny 31'12",1013

dodrLi. Dalej informoval, Le predaj budovy Slovak Telel,:om prebehne aL vo febru6ri 2013. Mgr. Ing"

Olek56k poiiudul o Sprdvu o technickom staver Domu sluZieb (kaZdrl prev6dzku) na buduce MZ.

Navrhol, Ze by bolo dobrd vydlenit' peniaze na opravu celej strechy.

Dr. lMgr. Ociikov6 poLiadalao inf<lrm6ciu, ako d,<lSlo kvi'beru sirdrreho znalca do sa tyka uznesenia d.

I261201INI. Zinovefl poZiadala ,r vydlenenie peiazi zrozpo(tl na tieto sluZby. Ing. Rychtdrikova

ozre.imila, Le poLiadala o ponuky na zitklade prieskumu trhu a priSla je<lna cr3rov6 ponuka. Mgr' Ing.

Otel:Sat uviedol, Ze nesrihiasi s tym, aby boli zby'todne derpan6 prostriedky na zhodnotenie technicl<6ho

stavr,r budovy Sk6lky. Dodal, Ze 2 A00 € Uy Uoto lepSie pouZit' na to, abl' sa srteny MS vymal'ovali, Dr'

Mgr. Ocilk ovtt ozrejmila, Le ide o kontrolu rozsahtt prdc, krord boli vyfaktfroveLn6, ale neboli vykonimd.

trrtizlOr. Cech informoval o opakovanych st'aZnosliach od r:byvatel'ov ohl'adom nebezpednosti priechodu

pre r;hodcov pri OD Lidl. PoZiadal o inform6c.iu, ako sa clan6 problematika rieSi. Starosta informoval o

negertivnom stanovisku zmagistratu. MVDr. iec:h poZiadal, aby bol na magistr6t zaslany dal5i list so

Ziadost'ou o presunutie priechodu. Navrhol uznesenie do sa tyka problematiky amteny Orange.

Rok.ovaciu miestnost'opustila Mgr. Imrichovi,, poiet poslancov: 7

MZ Liada spolodnost' Orutrg. a.s. o vykonanie merania novo nain5talovanej MTS (antdny), ktor6 je

umiestnen6: na streche na Heyrol,skeho ulici d 8 Brati.slava-Lamad (porovnat' stary a novy systdm

z d6vodu zdravotn6ho dopadu na obyvatefov Lamada) a o meranie neionizadndho Ziarenia v t1'chto

lokalit6ch Lama(a: Studenohorcktt6g-71, Studen,rhorsk6 '73-75, StudenohorskiiTT-79, Heyrovskeho 10,

Heyrovskdho 6 a Heyrovskdho 3.MZ ztrovei Ziada star,ostu, aby pozval zdstupcu spol' Orange a.s' na

febiu6rovd rokovani! MZ za ridelom objasnenirr qfhod novdho ant6nn.eho systemu' o tomto ndvrhu

uznesenia sa hlasovalo.

Poiet poslancov: 7 r.1. 1 .v

Zaz j - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoiovii, JUDr' Jrilia Ondririova,

MVDr. Pavol Cech, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr. Ir4gr. Renfta Ocilko'v6
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ProtiL:0
Zdrial sa:0
Nehlasoval:0

MZ berte na vedomie splnen6 uznesenie miestneho zastupitel'stva Mi BA t.amad dislol68l20l2lYl,
vyrad'uje zo sledovania riloh uznqsenie (,. l24lr'.1)11/Vl a 65120121y1 v bodr: D a berie na vedcmie

oitat:nd-priebeLneplnend uznesenia miestneho zasl.upitel'strra Me BA Lamad.

Poiet poslancov: 7

Zaz 7 - A*u Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing;. Gabriela Bizoiov6, JUDr' Jrilia Ondri5ov6,

MVDr. Pavol iech, Mgr. Ing. Radoslav OlekS5k, PaedDr. Mgr' Ren6ta Ocilkov6

Proti:0
Zdriial sa: 0
Nehlasoval: 0

K bodu 14 - Dopravn{ situricia v Mt Bratislava - Lamai
Do rokovacej miestnosti sa vrritila Mgr. Imrichovi, poiet poslancov: 8

MVDr. i..tr uviedol, do sa lfka linky d. 130, Ze je probl6m s n6stupom a vystupom na koneiinej,

pret6Ze tam parkujri aut6. Mgr.-Ing, OlekS6k ozrejrnil sudasnri dopravnri situ6ciu v MC Lamad. Uviedol,

ze prioritou je kruhovy objazd pri llaumaxe. balej uviedoll, Ze na R6covej je ui. zona 30, ale je potrebnd

odstr6nit'ma1i dast' z'koiera stronLu, ktory zakryi'a znadk:u. Ing. Valentovid pod'akoval celemu Ml-i za

spolrrprdcu pri zabezpedovani linky d. 130.

ltrlzpo preiokovanf materi6lu berie na vedomie postup l\4U Me Bratislava - Lamad vo veci riesenia

dopravnej situdcie v Mi Bratislava - Lamad a srihlasi s n6vrhom Dohody o spolufinancovani v oblasti

meslskej hromadnej doPravY

Poiet poslancov: 8

Za: g - aotru Markov6, Ing. Daniel Valentovid rliSc., Ing. Gabriela BizoiovdL, JUDr. Jrilia Ondri5ov6,

Mgr, M6ria Imrichov6, MVDr. Pavol iech, Mgr. tng. Radoslav Olek56k, PaedDr. Mgr. Ren6ta Ocilkov6

Proti: 0

ZdnLalsaz 0

Nehlasoval:0

K b6du 15 - Nrivrh terminov zasadnutia Miestnej rarly a Miestneho zastupitel'stva na I. polrok

2013
Rokovaciu miestnost'opustil MVDr. eech, poiet poslancov: 7

Mgr. Ing. OlekSak upoiomil na koliziu terminu miestneho zastupitel'stva a mestskej komisie, kde je

dlenkou p. poslankyia Mgr. Jany5kovd'

MZberiena vedomie predloZeny n6vrh zasadnuti MR a Mi,Zna I. polrok 2.013

Poiet poslancov: 7

Za: 7 - Annu Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoiovli, JUDr. Julia Ondriilov6,

Mgr. M6ria Imrichov6, Mgr. Ing. Rladoslav Olek5lk, PaedlDr. Mgr. Ren6ta Ocilkov6

Protli: 0
ZdrLal sa: 0

Nehlasoval: 0

K bodu 16 - Schvrllenie podmienrok VOS budova byvalej kotolne K24 nz Studenohorskej ulici i. 1

Dr. Mgr. Ocilkov6 poLiidala, aby bola zVOS vyraden6 podmienka, Ze ridel.ie len vybudovanie fitnes

centra, pretoi.e pre tstatnych z6ujemcov je to diskriminadnd. Mgr. Ing. olek5dk uviedol, Ze nesrihlasi

s vyradenim Sportov6ho fdelu, lebo taklito fdel je uvedeny v priorit6ch. Navrhol stiahnirt' tento bc'd' aj

bod d. 17.

Materi6l bol stiahnuty. Do rokovacej miestnosti sa vrr{til MVDr. iech, poiet poslancov: 8
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K bodu 17 - Schvrilenie podmienok VOS - prenrijom pozemkov v lokalite ,,Star6 zirhrady"

Bodrbol stiahnuty z rokovaniaMZ.

K bodu 18 - Stanovisko k preniijmu nebytovlfch prir:storov na trhovisku Lamai - schvdlenie

zmluLvnych podmienok na zriklade VOS
Mgr. Ing. Olek56k podal pripomier:rku k tomu, Lr: vitaz s0t'aZe bude zn63at' vietky ndklady na opravy

atd'., do sa mu nezdd korektn6. Starosta ozrejmil, Le by sa museia zmsit' s,iI'aL, pretoLe to palri k

podnrienkam VOS. Mgr. Ing. Olek56k navrhol do buducnosti lep5ie pripra'vit'podmienky sitt'aZe.

MZltoprerokovani materi6lu schva.fuje zavitazaobchodnej verejnej sft'aZe p. Dagmar Kov6dovri

Poiet poslancov: 8

Za: '6 - A*u Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing;" Gabriela Bizofiov6, JUDr. Jrilia Ondri5ov6,

Mgr. M6ria Imrichov6, MVDr. Pavol iech, Mgr. J:rg. Radoslav Olek56k, PaedDr. Mgr. Ren6ta Ocilkov6

Proti:0
Zdfiialsa:0
Nehl.asoval:0

K bodu 20 - Stanovisko k Ziadosti o zmenu nrijomnfch zmhiv - p. Lubomil MiSovii
Mgr. Ing. Olek56k navrhol prediliit' n6jomnir zmluvu do 30.6.20t5 s r,"-iSkou ndjomndho za stlnok

u *rrr. 21€lm2lroka vyskou n6jomn6ho za priestc,ry WC v sume l€lrok. 0 tomto n6vrhu sa hlasovalo.

Poiet poslancov: 8

Zaz 8 - ar*u Markov6, lng. Daniel Valentovid ClSc., Ing1, Gabriela Bizofiovd, JUDr' Julia Ondri5ov6,

Mgr. M6ria Imrichov6, MVbr. Pav,cl Cech, Mgr. tng. Radoslav Olek56k, llaedDr. Mgr. Ren6ta Ocill:ov6

Proti:0
Zdni,al saz 0

Nehllasoval:0

K bodu 21 - Stanovisko k uznaniu dlhu - p. Marrtin Simonii (FUXO)

Starosta informoval, Ze s p. Simonidom bol dohoiinuty splitkovy kalend6r. Posllanci MZ navrhli srihlasit'

so Ziadost'ou p. Martina Simonida vo veci uznania dlhu a spl6cania s tym, Le dlLnikovi sa povolia

spl6lky vo vy5ke 10x200 € a 1x85,44 € do 30.11.2013' zrto pod stratou vj'hody povolenia spllitok.

O tomto n6vrhu sa hlasovalo.

Poiet poslancov: 8

Za:8 - A*u Markov6, Ing. Daniel Valentovid rllSc., Intr1. Gabriela BizoiovdL, JUDr. Jirlia Ondri5ov6,

Mgr M6ria Imrichov6, MVDr. Pavol iech, Mgr. Ing. Rad,rslav Olek56k, PaedDr. Mgr. Ren6ta Ocilkov6

Proti:0
ZdnLalsat 0
Neh.lasoval:0

K bodu 22 - Zaujatie stanoviska k Ziadosti hl. nresta SR.IIA k investitn6mu ziimeru - cyklisticky
Stadi6n
Starosta informoval ostanovisku k investidn6mu zimeru I{M SR Bratislavy zo dia 5.12.2012. Ot'v'oril

diskr.rsiu. Ing. Valentovid predniesol svoj osobny prispe'vok k vystavbe Muh.ifunkdnej Sportovej haly'

(priloha d. l.) Starosta informoval, Ze advok6tska kancel6ria vypracovala stanovisko vo veci

vypovedania zmlur,y s Wynn, s.r o. DodaI, Le stanovisko bude poslancom MZ zasland e-mailom.

iiro,vei poLiadalposlancov o doplnenie d'al5fch ltoLiadatiek, ktore budu zaslane advokdtskej kancerl6rii

na dopracovanie. Mgr. Ing. Olek5ak podal pripornienku k stanovisku HM SFL Bratislavy. Uviedol, Ze

magistr6t m6 kompetenciu rozhodnut' o tom, di je (pripadrre nie je) projekt v sflade s fzemnym pl6nom
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a v liste kon5tatujri, Le uzemny pl6n bude v srilade s komun6lnymi z6ujmami starostu. Navrhol zobrat'

toto stanovisko na vedomie. Starosta navrhol, Ze napi5e na Magistr6t d al5i lirst so stanoviskom, ktor6

prijal o MZ v aprili 2012.
ing. vut.ntovid navrhol uznesenie:, MZ vyjadruje presveddenie, Le vystavba multifunkdnej Sportrivej

ha=1y investora firmy Wyno, s.r.o. nie je v komunSlnom z:hujme na z6klade spriitnej vazby od obda'nov

mestskej dasti Lamad. O tomto pozrnenujricom n6rrrhu dal starosta hlasovat'.

Poiet poslancov: 8

Za: ll, - Ing. Daniel Valentovid CSc,, PaedDr. Mgr. Ren6ta Ocilkov6

Proti: 0

Zdriial sa: 2 - JUDr. Jrilia Ondri5or'6, Mgr. M6ria Imrichov'6

Nehlasovalz 4 - Anna Markov6, Ing. Gabriela Bizoior'6, MVDI. Pavol iech, Mgr. ing. Radoslav

OlekS6k
Ndvrh nebol prijaty.

MZ 1to prerokovani materidlu berie na vedomie lisrt - Ziadost' o stanovisko k investidndmu zirneru zo di'a

5.r2,2012
Poiert poslancov: 8

Zaz 8 - A*u Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing1. Gabriela Bizoiov6., JUDr. Jrilia Ondri5ov6,

Mgr, M6ria Imrichov6, MVDI. Pavol iech, Mgr. Ing. Radrtslav Olek56k, llaedDr. Mgr. Ren6ta Ocill:ov6

Proti: 0

Zdni;alsaz 0

Nehllasoval: 0

K bodu 22L- Protest prokuritorlzn.PdTzllz'|z "
Starosta ozrejmil, Ze ide o protest prokur6tora (zn, Pd 72112-72 zo dia 4.12.2012) proti VZN MC Lamad

d. 2l100g zo dia 12.3.200t o niektorych podmienkach drjiania psov na izemi Mestskej dasti Bratislava

Lamad.
Poslanci MZpo prerokovani materi6lu vyhovujri llrotestu prrckurdtora v celosti.

Poir:t poslancov: 8

Za; 8- Anna Markovii, Ing. Daniel Valentovid CSc., Inp;. Gabriela Bizoiov6, JUDr. Julia OndriSrov6,

Mgr, M6ria Imrichov6, MVDr. Pavol iech, Mgr. Ing. Radcrslav Olek56k, lPaedDr. Mgr. Renrita Ocilkov6

Proti:0
Zdr,Lalsaz 0
Nehlasoval: 0

K bgdu 23 - Informativne sprdry (8. o Polyfunkinom dome Lamai - Podhrij' C. o stave prijmol'

a vydavkov Md BA Lamai, n. u demograiickom vyvoji deti v tUi na - Lamai, E. o hrobovych

miestach - Marianum, F. o zmene organizainei Struktiiry)
D. Dr. Mgr, Ocilkov6 pod akovala za vypracovany material o demografickom v;fvoji deti v MC La.mad'

Poprosila o dopracovanie materidlu a jeho predloiienie do lcomisii v janu6r:i, pripadne vo febru6ri.

B. N{gr. tng. OleKak poZiadal o informdciu na btrdirceMl,(., di sa d6 vymdct'od p. Satka 1 000 000 Sk,-.

C. Ir{gr. Ing. O1ek56k podal pripomienku k derparriu rozpodtu za kapitolu 8 - Vzdel6vanie. PoZiadal, ab1'

bola matersk6 Skola spr6r'ne vyfinancovan6 (origindlne kompetencie v surne 19 010 €).

E. Irdgr. Ing. OlekS6k navrhol zobrat' Inform6ciu o hrobovych miestach na vedomie a rokovat' o lom,

akyrn spdsobom by sa mohol cintorin roz5irit'.

F. Starosta informoval ,/,e v organi'zadnei Struktrire MU bu<le prebiehat' zmena.

Star,csta informoval poslancov, ;i,e sa zridastnil zasadnutia MZ MCI DNV apoLiadal o zruiienie

uznesenia, ktorym chcri zruSit' spolupr6cu ohl'adc,m SSU. Uviedol, Ze vo februiri sa uskutodni spolodne

rokcrvanie s p. starostom ohfadom prediZenia terminu ukondenia spolupr6ce rninimalne do konca roka

201.t.
Poslanci MZ beru informativne spr6vy na vedomie
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Poietposlancov: 8

Zat I - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid OSc., Ing, Gabriela Elizoiov6, JUDr. Jirlia Ondri5ov6,
Mgr. M6ria Imrichov6, MVDr. Pavc,l eech, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr. Mgr. Ren6ta Ocilk,rvd
Proti:0
Zdrialsaz 0

Nehlasoval:0

K bodu 24 - Vystupy z komisii
Do diskusie sa nikto z pritomnych poslancov neprihl6sil.
MZ berie na vedomie Vistupy z kornisii
Poiertposlancov: 8

Za: 8 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid ClSc., Ing. Gabriela []izoflov6, JUDr. Jflia Ondri5ov6,
Mgr. M6ria Imrichov6, MVDr. Pavol eech, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr. Mgr. Ren6ta Ocilkcv6
Proti:0
Zdrialsa:0
Nehl:rsoval:0

K bodu 25 - R6zne
Poslancom MZ bola predloZen6 Ziadost' p. Rajd6kovej. Mgr. Ing. tClek56k navrhol prerokovat'

prednnetnri Ziadost' na finandnej komisii. Informoval, Ze ob,tiania z Cesty na Klanec ho poZiadali, ablu sa

v tejt,r dasti vybudovala informadn6. tabufa MU. I)odal, Lt> z informaiinjch tabul' je potrebnd odstrtinit'

neaktu6lne fdaje.

K bodu 26 - Interpelicie poslancov

K bodu 27 - Ztver
Starosta MC Bratislava - Lamad Ing. Sramko sa pod'akovial poslancoln azamestnancom MU aukondil
zasadnutie Miestneho zastupitel'stva.
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Overovatelia zipisnice:

Ing. Daniel Valentovii, CSc.
poslaLnec MZMC Bratislava Lamad

MVDr. Pavol Cech
poslanec MZMC Bratislava Lamad

Ing. Pavol Baxa
poverreny prednosta MU Bratislava I-amad

Ing. .Peter Sramko
starorsta MC Bratisl av a Lama(
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Priloha i. 1

Komun6lny zfujem
Dovol'te mi predniest' moje subjektivne a osobne postrehy , prredo nie jc stavba Muttifunkilnej Sportovej haly -l'udovo
cyklislickej haly v Lamadiv komundlnom z:6ujme Lamada.

t. Podla mnohrich verejnfch Wjadreni, vrdtane predsedu finandnej komisie pdna Olekidlca - ,,igrlime kaidd korunu"
m6uiterazLamadm6loperiaziabudeichmat'dda.nee5temenej. Jepredsacetosvetovdfinandn6kriza.

2. Firma Wynn, s.r.o . dostala podla inform6cif z masnredii(napr tv Markiza za pozemok zbdranfm Cyklistickri m

Stadi6nom od rakfskej firmy cca 200 mili6nov Sk. Podfa zmluvy uzavretej medzi Me Lamad a Wynn, s.r.o. md

poskytnrit' Lamad investorovi pozemok (cca I hektdr) pod Multifunkdnri Sportovd halu - ludovo cyklistick( halu

v Lamadl za zmluvnli benefit 5 mili6nov Sk, roinli niijom 1€ s moZnost'ou predliernla zmluvy na viac ako 120 rokov

a nejak6 hodiny pre verejnost' , do je podl'a mria odhadom ccit 2,5%o ai 5% ceny, ktorti za pozemok urdenri tiei na

Sport,akondipozemokjeurdenlipodfarizemn6hoplSnunaiiport, ziskalafirmaWynn. Jesniid'komundlny
ziiujem Lamada dat pozemok na silkromn6 aktivity f irme Wynn tak lacno? Je v komuniilnom zdujme Lamada

sponzorovat' stikromn6 iniciativy firmy Wynn vz5cnyrn obecnf m majetkom? PodIa mrier nie je.

3. Firma Wynn neposkytla Lamadu iiildne hodnovern6 a vymdhatefn6 z;iruky (sro-rika ruili len do v1i5ky zdkladn6hr:

imania, do je cca 200 000 Sk). Lam ai rudi cellim ma.ietkom Mf Lamad. Nie sd ndrn zndrne , podfa m6jho ndzoru ,

ani iiadne spol'ahliv6 referencie, na kto16 by sme sa mohli spolahndt

4, Vobchodnomregistri BratislavalkdejeWynnzaregistrovan:iniesd,podfamojichvedomosti, kdispozicii

zdkonom poiadovan6 rodn6 ditovnd uziivierky Fy V/ynn za celri dobu jej existen,cie .

5. Pdn Malidek -brivalri Statut6r fy Wvnn a signatdr znrluvy s Lamadom predal firmu tretejl osobe. Majster sveta

v cyklistike pil n Tk;id ju tieZ ui ddvno nevlastn L teda nie je zdru kou a ko v obdobi, kedy sme zd mer ha ly schva fova li

6. Zmluva je uzavretd na dobu omnolro dlhSiu ako 30 rokov, do podla m6jho pr5vneho n6zoru nie jevsrilade

s platnfm zdkonom (vid precedens; ned6vnej zdmeny pozemkov Kr6fova Hora (pri Devirre) Magistrdtu h.m. SR

Bratislavy a J&T, ktor6 musela byt' zmluvne upraven5 na dobu max 30 rokov)

7. Stavba m5 byt v urbanisticky velmi stiesnenom prostredi a variant so ,,zelenou strechou" je podla mria investidne

velmi investidne drahli , podl'a mria sa nezrealizuje, lebo je vel'mi jednoduch6 zmenit stabu pred dokondenim

8. Investor nechce predloiit Lamadu Business plSn vyuiivania a prev5dzky haly na :10,20, 30 a 60 rokov a preto

nevieme urdit', di niektor6 masov6 akcie (napriklad cliskot6ky prre niekofko tisic fudi na obrovskej ploche haly) nutn6

prereiiuhalyniesilvnesdladeskomunSlnymzSujrnomLamaria. Vblizkosti hal'1 jeumiestnenri penzi6nseniorov

a obytn6 domy.

9. Halu si nepraje cca 600 obtanov Lamada- signatdrov peticie proti vristavbe haly

10. Podla informdciiuverejnenfch v TV Markiza mii zapiatit' Wynn Slovensk6mu cyk,listick6mu zviizu pokutu 20

mili6nov Sk v pripade nedostavania cyklistickej haly, televlzia uviedla, ie termin dostavania v5ak ddajne nie je

zmluvne podchytenf . Vymdhatelnost' pokuty je ot6zna. Mii aj Lamad fst do rizika ako rr:dnicyklistiinvestora Wynn,

s.r.o.? Je to komundlny zdujem Lamada?

11. Nie je, podla m6jho ndzoru, komundlnym zdujmom Lamada sponzorovatsdkrornn6 iniciativy obecnyim majetkom.

Trhovu cenu thektSroiv6ho pozenrku Na Barine v L;rrnadi odhadujem na cca 50 ai 70 milidnov Sk , (pribliine 16 /

a2200€ za meter Stvorcovri) v me:;te bol pozemok pod zb(rarrirn cyklistickrim ovdlom tiei urdenV na 5port, ako aj

v Lamadi a rakrjska firma mala zai zaplatit' 200 mili<!nov Sk.

Z uvedenych, najnov5ie spoznanlich skutodnosti, ktord sme nepoznali, ked sme schvalovali zanter, a vySSie uvedenlch
d6vodov nem6Zem srihlasit' s tyn, Ze by vii stavba cyklisticktj haly (tzv N{ultifinkdnej Sportovej Na Barine v Lamadi) bola
v sulade s komuniilnymi zdujmami Lamada. Tvrdim, Ze vystavba haly nie je v komundlnom z6ujme Lamada. Preto

nebudem hlasovat' kladne v bode d.22 n65ho rokovania (vid'p6vodnli n6vrh uznesenia predloZenli poslancom pred

rokovanim MZ ) .

t2


